

目录

特约稿

- 001 “治安官”抑或“铁腕强人”？
——外部压力视角下的印度海洋战略转型 李家胜
- 027 印度的“印太构想”：演进、实践与前瞻 楼春豪

政治与国际关系

- 045 论美日关系对菲律宾独立进程的影响（1898 - 1941） 梁 鸿
- 064 2005 年以来印度与委内瑞拉关系评析 黄德凯，聂 姣

战略与安全

- 082 “东进”政策背景下的印度与东南亚军事安全合作 龚 伟
- 099 纳萨尔运动 50 年：事实与阐释 王晴锋
- 116 印度海洋战略研究：以印度智库为例 解斐斐
- 138 英文摘要

CONTENTS

Special Contribution

- 138 Constable or Strongman? Transformation of India's Maritime Strategy from the Perspective of External Pressure *Li Jiasheng*
- 138 India's "Indo - Pacific Vision": Evolution, Practice and Perspective *Lou Chunhao*

Politics and International Relations

- 139 The Influence of US - Japan Relations on the Philippine Independence Process (1898 - 1941) *Liang Hong*
- 139 The Relationship between India and Venezuela since 2005 *Huang Dekai, Nie Jiao*

Strategy of Great Powers and Security

- 140 Military Security Cooperation between India and Southeast Asia under the Background of Act East Policy *Gong wei*
- 140 Fifty Years of Naxal Movement: Facts and Explanations *Wang Qingfeng*
- 141 India's Maritime Strategy: Based on the Work of India's Think Tanks *Xie Feifei*